

天之涯 海之南

End of Heaven at Sen South

하늘의 끝, 바다의 남쪽

中国摄影出版社
China Photographic Publishing House

图书在版编目(CIP)数据

天之涯 海之南 / 亚子 川林 编著. —北京:
中国摄影出版社, 2004.8
ISBN 7-80007-763-2

I. 天… II. 亚… III. (1)风光摄影
—中国—现代—摄影集 (2)海南—摄影集 II. J763

中国版本图书馆CIP数据核字(2004)
第093669号

责任编辑: 魏长木
装帧设计: 亚子

书 名: 天之涯 海之南
策 划: 龙天顺 肖 崑 王 磊
编 著: 亚子 川林
摄 影: 石伟鹏 温 泉 黄一鸣 潘正汉 林登良
杨卫平 主 编等

出版发行: 中国摄影出版社 (北京东单红星胡同61号)
发行部电话: (010)65136125 邮编: 100005
设计制版: 深圳市时之雨企业形象设计有限公司
印 刷: 深圳市极雅致印刷有限公司
开 本: 210mm × 140mm
印 张: 2
版 次: 2004年9月第一版第一次印刷
印 数: 1-5000册
ISBN7-80007-763-2/J·763
定 价: 22元

天之涯 海之南

End of Heaven at Sea South



亚子 川 佚 编

中 国 摄 影 出 版 社
China Photographic Publishing House

海 11

位于海南省北部，海南省首府，全省政治、经济、文化中心，为“中国热带度假城市”、“全国卫生城市”。

港口三面环海，141 公里长的海岸线上，海水清澈，沙滩平缓，绿树婆娑，空气清新，拥有众多独具特色的度假别墅，其地下水和海水均达到饮用标准，海水浴场经济设施齐备，特色各异，精彩纷呈；温泉度假、海上运动、主题乐园、高尔夫、人文遗址、自然奇观等旅游产品的开发已初现端倪，其精品酒店、海鲜餐厅、五星级酒店、会议中心、星级酒店、度假酒店、商务会所、热矿泉游泳池等，也已初现端倪。

海口市内交通发达, 电话快捷, 美国国际电话一直横贯美国十大空港之上, 日航班开通国内国际航线 70 多条, 平均由美国降 600 多个航班, 另有飞往大陆和香港地区的客机 40 多条, 您之到达在夏威夷十分快捷, 游客可从海口出发快捷地感受贸易。

 $\bar{\alpha}_T$ [illegible]

○ **지방 (내)국립 박물관** : 「국립박물관법」 제10조 제1항에 따라 설립된 박물관으로서, 「국립박물관법」 제10조 제2항에 따라 설립된 지방 (내)국립 박물관은 「국립박물관법」 제10조 제3항에 따라 설립된 지방 (내)국립 박물관에 준하여 운영된다.

Haikou

Located at north end of Hainan province, Haikou is the capital city, also the political, economic and cultural center of the province, also one of China's Excellent Travel Cities and Cleanest Cities. With 3 sides facing sea, there are modern tourism elements including crystal seawater, smooth beach, dancing trees and fresh air scattered along over 141 km coastline except bountiful, excellent underground water and seawater, air environment and ecologic environment. Haikou travel sphere is presenting its perfect and colorful characteristics, scale economy resulted from mass production of such travel products as hot spring, offshore activities, theme parks, golf sports, historic sites and nature wonders. The highlights include the Hainan Park, Five Official's Temple, Qiongzhusi Ancient Academy, Qiongzhusi Park, Holiday Beach, Xuying Gun Platform, Xueji Beach, On-water World and Tropic Maritime Park. Convenient transport and quick communication, Meilan International Airport, one of Domestic Top 10 Airport having over 70 domestic and international flight lines and over 800 flights weekly outgoing and incoming, over 40 passenger lines linking to mainland and Hong Kong and Macao, and the expressway around the island, facilitates travelers across or around the island starting from Haikou city.



海口全景 海口全景 Full Scene of Haikou



· 椰树海韵 · 天涯海角 · Palm Charm and Sea Elegance ·



Ⓐ 假日海滩 海口假日海滩 Holiday Beach



• 汉墓 • Hanyu Tomb



五仙宫 • 五仙宫 • Five Cliffs Temple



• 火山口 • 雷公口 • Crater



• 钟楼 • 钟楼 • Bell Tower



琼台书院 琼州府学 Qiongzhou Ancient Academy



海洋世界 海南热带野生动植物园 Ocean World

东线：海滨观光休闲游

位于海南岛东部的海口市至三亚市旅游公路（西线）一路，串联起岛上海滨风光带和度假区，在旅游地理上构成以“滨海—琼海—万宁—保亭—三亚”为轴，游客不仅可以欣赏到独特的热带风光，而且可以参与丰富多彩的水上活动，如划船、潜水、冲浪、帆船、沙滩排球等运动和休闲。在旅游上，海南岛是热带、亚热带和温带相结合的“热带天堂”。海南岛的气候宜人，四季如春，是度假休闲的好去处。海南岛的气候宜人，四季如春，是度假休闲的好去处。海南岛的气候宜人，四季如春，是度假休闲的好去处。

동선로: 해변관광유람

海南省公路（海口市至三亚市）一路，串联起岛上海滨风光带和度假区，在旅游地理上构成以“滨海—琼海—万宁—保亭—三亚”为轴，游客不仅可以欣赏到独特的热带风光，而且可以参与丰富多彩的水上活动，如划船、潜水、冲浪、帆船、沙滩排球等运动和休闲。在旅游上，海南岛是热带、亚热带和温带相结合的“热带天堂”。海南岛的气候宜人，四季如春，是度假休闲的好去处。海南岛的气候宜人，四季如春，是度假休闲的好去处。

The East Line: Coastal Sightseeing Travel

Located at east part of the island, the east Hainan Sanya Expressway is characterized with coastal sightseeing travel, along which such scenic spots as Hailou, Wenchang, Qionghai, Wanning, Lingshui and Sanya are scattered. Tourists may enjoy unique palm view, and participate in sea bath, sunshine bath, undersea sightseeing, surfing and beach sports. Included in highlighting spots are Song Qingling's Birthplace at Wenchang, Palm Woods at East Suburb, Wenguan Scenic Zone, Permanent Conference Site of Boao Forum of Asia, Statue of Red Women Army, Dongshan Mountain Range and Monkey Island at Lingshui.



宋庆龄故居
Song Qingling's Birthplace

文庙
Wen Temple



▲ 天涯明月湾 天涯村 琼州 Tonggu Village's Moon Bay



▲ 东岛椰林 三亚市东岛 Palm Forest at East Suburb



— 东郊晨曦 陈正明 陈正明摄 Morning Sunshine at East Suburb



红色娘子军塑像

홍색여군상

Red Women Army's Statue

万泉河

만천하

Wangquan River



▲ 玉带滩 向海·向和 Yuda Beach

此为试读, 需要完整PDF请访问: www.ertor14.com